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Innspel Breidbandsutbyggjing. 

 

Ser at Meland kommune skal søke ekstra midler til breiband i kommunen.  

Det er gode nyheter.  

Særlig med tanke på at Meland er den kommunen med størst innbyggervekst.  

Jeg håper inderlig at dere inkluderer strekningen Rossland- Skjelanger, i søknaden om midler. Vi 

som bor her ute kan av og til føle oss litt glemt av dere som bor i "sentrum" (dvs Frekhaug 

området) 

Hvis Meland skal fortsette å vokse i samme takt framover så må dere ikke glemme oss som 

allerede har bosatt oss så usentralt som vi har gjort.  

Vi her ute i enden av kommunen ønsker ikke å måtte flytte, vi liker oss her ute. Men noen grep 

må taes for å gjøre livet på landet enklere. Deriblant bedre Internett, bedre veier og generelt mer 

oppmerksomhet fra ledelsen i kommunen. Vi kan av og til føle oss litt glemt, at Husebø og de 

andre småbygdene mot Skjelanger er nedprioritert.  

Skal ikke henge meg opp i så mye annet en bredbånd nå, men en siste ting vil jeg si.  

Hvis veien ut til Skjelanger blir bedre og kommunen åpner opp for mer utbygging så har dere et 

stort område å plassere alle de nye Melandsbeburarane på og dere vil beholde mange av de unge 

menneskene som ønsker å bo helt ute ved havet.  

 

 

Mvh Bjørn Inge Eggen 


